
 

Artikel 44 vragen over (tijdelijke) bovengrondse restafvalcontainers. 

 

Geacht college, 

Onze fractie heeft in de afgelopen maanden meerdere klachten en signalen ontvangen van buurtbewoners over de ervaren 

overlast m.b.t. de (tijdelijke) geplaatste bovengrondse restafvalcontainers. Ook is er beklag bij ons gedaan over het feit dat de 

gemeente geen gehoor gaf aan hun zorgen/klachten. Met name de containers aan de Suze Groenewegstraat worden 

structureel gebruikt als grofvuildumpplaats. Ook omdat deze buiten het zicht staan van omwonenden, waardoor er niet te 

zien is door wie en welk afval er in gedeponeerd wordt. De grofvuildumpers kunnen ongehinderd hun verkeerde afval in deze 

containers deponeren. En het grofvuil wat er niet in past, wordt er naast gedumpt met alle gevolgen van dien.   

 

Al meer dan een jaar staan de (tijdelijke) bovengrondse restafvalcontainers in de Suze Groenewegstraat.  

Deze containers zijn gesitueerd op 2 parkeerplaatsen en zorgen voor veel overlast, met name voor de directe omwonenden.  

De bewoners geven aan met lede ogen te zien hoe de straat aan het vervuilen is, dat gepaard gaat met veel stankoverlast. 

Vooral in de warme periode is het niet mogelijk in de achtertuin te zitten. Ook wordt er geluidshinder ervaren door het openen 

en dichtmaken van de kleppen. De containers worden ook gebruikt door afvaltoeristen die met auto’s langs rijden en van alles 

in deponeren. De containers raken hierdoor binnen afzienbare tijd vol, waardoor er zwerfafval op straat ontstaat. Deze 

vervuiling heeft een permanent karakter gekregen. Naar aanleiding hiervan, heeft onze fractie ook het e.e.a. waargenomen. 

 

Eerder heeft een aantal bewoners (belanghebbenden) poging gedaan om deze containers te laten verplaatsen naar het 

middenstuk (bij de hofjeswoningen). Op deze locatie (langs een brede stoep, ver van de woningen) zou niemand last hebben 

van de containers, ook zullen ze meer in het zicht staan van de omwonenden waardoor de grofvuildumpers minder snel 

geneigd zijn hun afval op straat dan wel naast de containers te plaatsen. Kortom, de gemeente heeft helaas geen gehoor 

hieraan gegeven. 

 

Onze fractie heeft hieromtrent de volgende vragen:  

• Bent u het ermee eens, dat de containers voor verkeerde doeleinde gebruikt worden? (Zie foto’s grofvuil) 

• Kunt u onze waarneming bevestigen, dat de afvaltoeristen op een makkelijke en illegale wijze hun grofvuil dumpen? 

• Kunt u bevestigen, dat hier sprake is van een structureel probleem?  En dat de straat hiermee gaandeweg aan het 

verpauperen is? 

• Bent u het ermee eens, dat de mensen die deze illegale handelingen verrichten beloond worden door het (gratis) 

dumpen van hun grofvuil, terwijl de brave burger een afspraak maakt en tegen betaling zijn grofvuil laat ophalen? 

• Bent u ermee eens dat de containers te dicht staan bij de tuinen van de omwonenden, tegelijkertijd uit het zicht 

staan, waardoor men ongezien zijn grofvuil op illegale wijze deponeert? (dus geen logische plek). 

• Overweegt u de (tijdelijke) containers te verplaatsen naar het middenstuk van het brede trottoir? Zodat deze uit de 

buurt staan van de omwonenden, tegelijkertijd centraal staan. Hierdoor het illegaal dumpen van grofvuil tegen wordt 

gehouden. Bovenal staan deze op een centraal punt en zijn beter bereikbaar voor alle belanghebbenden? zo niet, 

waarom niet? (zie mooi voorbeeld aan de Bunchestraat) 

• Wat gaat u doen om deze illegale handelingen de kop in te drukken? (enkel incidenteel toezicht is niet voldoende) 

• Wanneer worden deze containers eindelijk verruilt voor ondergrondse containers, die overigens voor minder overlast 

kunnen zorgen? 

• En gaat u t.z.t. de ondergrondse containers plaatsen op het middelpunt, waar voldoende ruimte is en zo ook centraal 

staan? Zo niet, waarom niet? 

 

Overigens willen wij het college complimenteren over het feit dat de containers regelmatig worden geleegd en dus ook in het 

weekend. Hiermee wordt ook het illegaal gedumpt grofvuil wekelijks opgehaald. Maar het zwerfafval dat rondslingert op 

straat blijft helaas achter. Tevens blijft dit (grofvuil) dweilen met de kraan open. De grofvuildumpers worden hiermee beloond. 

 

Fractie Gelijkheid & Rechtvaardigheid. 



 

 

Bijlage: foto’s ter illustratie. 

 

 
Grofvuil dumping in de restafvalcontainers 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 
Grofvuil gedumpt in en naast de restafvalcontainers 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

  
Grofvuil dumping  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 
Grofvuil gedumpt naast de restafvalcontainers 

 

 
Grofvuil gedumpt in en naast de restafvalcontainers 

 

 

 



 

 

Grofvuil gedumpt naast de restafvalcontainers. Bijzettingen. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Vervuiling  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 
 

 
Straatvervuiling  

 

 

 



 

 
Straatvervuiling  

 

 
Straatvervuiling  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Grofvuil gedumpt naast de restafvalcontainers 

 



 
 



 
Straatvervuiling  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Mooi voorbeeld aan de Bunchestraat  

 

 
Hofjeswoningen aan de Suze Groenewegstraat (hopelijk de beoogde (en de juiste) locatie voor de containers) 

 

 

Ons interview met RIJSWIJK.TV 

Afvalbeleid 

Een andere urgente kwestie die de partij wil aanpakken in 2024 is het huidige afvalbeleid in Rijswijk: “Het huidige beleid met 

betrekking tot afval laat op dit moment te wensen over. Vooral de geplaatste bovengrondse containers in de wijken raken 

structureel overvol waardoor er elk weekend raak is met bijzettingen. Naast de onleefbare situatie die hiermee wordt gecreëerd 

(muizen/ongedierte), moet men elk weekend staren vol afschuw naar bergen afval.” Dit terwijl Rijswijk ook nog de duurste 

afvalstoffenheffing van Nederland heeft. 

 




